
Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie R&F

Datum:  28 november 2017  

Indiener: CDA, Jan Dekker 

Onderwerp:  Project Buiten de Veerpoort 3e fase Schoonhoven

Toelichting:  
De Raad heeft onlangs ingestemd met het vrijgeven van een krediet voor de uitvoering van de derde 
fase van het project ‘Buiten de Veerpoort’ in Schoonhoven. Bij de primaire besluitvorming over deze 
derde fase werd door de toenmalig verantwoordelijke wethouder toegezegd dat de ruimte voor 
evenementen, die door het tot stand komen van de bistro ‘de Veerpoort’ grotendeels verloren ging, 
zou worden teruggebracht. Ter uitvoering van die toezegging is het plan, de bestaande groenstrook 
rechts naast de veerpoort te verharden, teneinde een beperkte ruimte te krijgen voor evenementen. 
De situatie, zoals die destijds was ten tijde van de besluitvorming over het plan ‘Buiten de Veerpoort’ 
is echter drastisch veranderd. Waar de wethouder zich destijds stellig uitsprak tegen het  houden van 
evenementen op een van de beide parkeerterreinen buiten de veerpoort, is inmiddels gebleken dat, 
met name het grote parkeerterrein ruim voldoende mogelijkheden biedt voor evenementen. Al 
meerdere malen zijn met succes grote evenementen op bedoeld parkeerterrein gehouden.  
Mede met verwijzing naar bijgaande brief van dhr. Ouweneel, willen wij graag heroverweging van het 
huidige plan voor de bestrating van de betreffende groenstrook en hebben wij daarover de volgende 
vragen.  

Vragen: 
1. Is het College met ons van mening dat het grote parkeerterrein buiten de veerpoort 

uitstekend geschikt is voor het houden van evenementen en daar ook, gelet op de 
parkeerdruk, voldoende ruimte toe biedt? 

2. Kan het College aangeven of het achterwege laten van de verharding van de bedoelde 
groenstrook tot besparingen leidt en zo ja, welke besparing kan daarmee worden bereikt? 

3. Is het College bereid de voorgenomen bestrating te heroverwegen? 




